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Assemblea Ordinària General AFA Bisbat d'Ègara 

Data: 16 de novembre de 2023 

Assistents:  

Membres de la junta directiva  

Presidenta: Virginia Moral   

Vicepresident : Ignasi Sagalés   

Tresorera: Anna Mullor 

Vocals: Anna Comas,  Mariona Sahurí i Mireia Arumí 

Per part del centre com a convidats: Cap d'estudis, secretària,   

Assistents per part de les famílies: 

27 famílies 

Ordre del dia: 

1.-Aprovació acta anterior 

S’ha aprovat per unanimitat (33 vots a favor). 

2.- Quota material 

La Pepi secretària, explica els motius de la pujada de la quota del material. 

Explica que hi ha un excel a la pàgina web en el qual es descriu la comparativa. 

Hi ha hagut un augment degut a la pujada de material que s’ha encarit, llibre 

per les situacions d’aprenentatge, que el curs vinent no hi serà. 

L’import del llibre de les situacions de l’aprenentatge és de 26€. 

Hi ha escoles que reben subvencions per material didàctic, per sortides, perquè 

no té el perfil de la població de l’alumnat. 

Ha augmentat el preu dels fulls de la fotocopiadora. Està en renting la de 

Primària, la d’Infantil no costa renting. 

S’ha retirat una que feia amb més qualitat en color, però el renting era molt, era 

un luxe, i més val renunciar a no tenir-ho. 

Reben per part del Dpt Educació dona 12.000€ per curs per un centre de 3 

línies. 
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El tema de l’augment, i coincidint amb el val escolar, ha augmentat tot i tenint el 

val escolar. 50€ s’han dedicat a Innovamat. 

S’hauria de fer més pressió i acords conjunts. 

43 escoles. Propostes: 

- Centralitzar les compres en un sol lloc. 

- Unificar quotes. 

Activitats d’educació física, es fan una quantitat. 

Les activitats es paguen just el que valen, i no totes juntes com passa en altres 

escoles. Podria donar-se el cas que es deixin de fer-se quan s’acabi els diners 

de la quota. 

Una família demana doncs que el faltava és una explicació i informació, perquè 

l’alumnat porta material i aleshores el que falta és saber amb què s’utilitza. 

Una família demana que hi hagi una explicació prèvia i facilitarà que  

Falta informació i anticipació. 

Dpt Educació controla els pressupostos i despeses que no es poden gastar 

més del 20% dels ingressos. 

Es donen els recursos personals, els mateixos que a les escoles de 2 línies i 

nosaltres en tenim 3. Seria bo mobilitzar-nos en aquest sentit. 

Es parla de tenir la informació d’allò que es necessita a l’escola i les famílies 

reivindicar-ho conjuntament.  

Fer pressió conjunta de les escoles públiques, a nivell de municipi,  

Conclusió: falta comunicació per part de les famílies representants al Consell 

Escolar. S’ha de fer un resum dels acords que s’ha pres per tal que la resta de 

famílies de l’escola estiguin assebentades. 

3.-Presentació pressupost patis per part de l’escola. 

Votem la proposta més viable la proposta 1 fer 1 sorral Infantil i 

                                                                            1 sorral Primària 

S’acorda que el finançament serà compartit entre l’AFA i l’escola (un total 

aproximat de 5000 euros) 

Es pregunta sobre els paviments si l’Ajuntament es podria comprometre en fer 

alguna cosa, però només es va comprometre que no tindrien cost els permisos 

d’obra. 
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4.- Equipació xandall. 

S’han revisat els preus de l’equipació esportiva i són molt elevats tenint en 

compte que som escola pública i el xandall és opcional 

L’anterior junta va signar un contracte de permanència i exclusivitat, fins al 

2026. Si ara volem rescindir el contracte s’hauria de pagar l’estoc d’uns 6.000€. 

Hem negociat amb CALICOT i ens ofereix la següent proposta Abaratir el preu 

amb l’estoc actual fins exhaurir exsistències, i a partir d’aqui ens ofereixen 

començar amb altres proveïdors de roba que treballen amb ells que canvia 

substancialment el preu actual. 

S’entrega document alternativa ESCOLA BISBAT D’ÈGARA CALICOT. 

S’aprova seguir amb aquesta empresa amb la nova proposta i de cara al 2026 

que es quan acaba el contracte tornar-nos a plantejar la necessitat o no de fer 

equipacions…(19 famílies a favor, en aquell moment algunes famílies havien 

marxat)) 

5.- Mural de Primària 

El mural de Primària  té estereotips ètnics no inclusius que perpetuen una 

percepció errònia de les diferents cultures. Des de l’afa i a petició de diverses 

famílies s’ha demanat pressupost per tal de refer-lo deixant algun element 

original per no perdre l'empremta dels i les alumnes de la promoció del 2019, 

deixar la bola del món, les lletres i modificar les figures. Es proposa que vingui 

un grafiter a modificar-lo, només tocarà la imatge central, que no perdi 

l’empremta però que guanyi en el sentit  

El cost per refer-lo és 350€. 

5.- Menjador. 

Comissió de menjador hi ha havia una manca de quantitat diària, sobretot en 

els dies de proteïnes, de carn i peix. No es podia repetir, havien de portar més 

menjar perquè faltava menjar. 

Ha augmentat la qualitat respecte a Serhs, i després de les reunions que es 

van tenir amb el CEM també han millorat les quantitats. 

S’han fet visites de forma diària durant 15 dies. 

De quantitat ha millorat moltíssim. 

Problemes que són més freqüents: 

- manca de comunicació amb l’empresa  

- ratios del personal de monitors/es 
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- càstigs i intervenció de l’equip de monitors/es 

Es va fer una reunió amb el personal de Mediterranea, la direcció del centre i la 

comissió. 

Van aclarir alguns temes però defugen de les queixes que s’han rebut. 

Es va insistir en el tema de les actuacions dels monitors/es i els criteris 

pedagógics. Insistim en fer arribar absolutament totes les queixes a través del 

email de la comissió de menjador menjador@afabisbatdegara.cat 

A partir d’ara van dir de reenviar-ho a la coordinadora i amb còpia d’ells. 

Les queixes moltes són especialment a Primària i sobre les monitores de 4t 

majoritàriament. 

Falta de criteri educatiu comú, en aspectes mínims. 

Les queixes es faran a l’AFA i es posaran en còpia a la coordinadora. 

Segueix ell seguiment amb el CEM, consell de menjador de les escoles de 

Terrassa. 

Es fa un informe que arriba a l’Ajuntament. 

Hi ha diferències entre Infantil i Primària. 

6.- Precs i preguntes. 

  

Sense res més, finalitza l’Assemblea Ordinària i s’aixeca acta. 

 


